
 

 

27.februar 2024 

 
Referat  

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
HILLERØDSHOLMSKOLEN 

Tirsdag d. 27.februar 2024 
Kl. 19.00 – 21.30   

På skolens personalerum 
 

Mødedatoer i dette skoleår: 10/8, 12/9, 11.10, 23.11, 15.1, 27.2, 13.3, 11.4, 6.5 (årsmøde), 18.6 
 
 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Forældrerepræsentanter: Jon Kristian Lange (JL), , Søren Møller Jensen (SJ), Morten Hemme (MH), 
Mads Thorning Pelle (MT), Anders Gilberg (AG), Anna Dybdal Jansdorf (AJ), Brian Bredal Kristensen 
(BK) 
Suppleanter: Per Svejstrup (PS), Tommy Bilenberg Morøe (TM) 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Juul Jensen (MJ), kasper Bjerregaard (KB) 
Elevrådsrepræsentanter: Victoria 9.H og Lea 9.H 
Ledelsesrepræsentanter: Muriel L. Nielsen (ML), Michael Østergaard (ØO) 
 
Afbud: MT, BK,  
 
Dagsorden:         Uddybning af punktet/Referat: 
 
Punkt Tid  

01 

Bemærkninger til sidste mødets 
referat 

 
5.min 

 
Ingen bemærkninger 

02 

Elevrådet 
 

10 
min 

 
Ønske om Evaluering af mobilpolitik for 9.kl 
 
Badning: ønske om båse/forhæng. 
 

03 

Princip nr.11 
Deltagelse i idræt og badning efter 
idræt.  
 

30 
min.  

 
Princippet blev drøftet på 
skolebestyrelsesmødet d. 23.november 2023 og 
tages op til revision.  
 
Med baggrund i manglende mulighed for at 
kunne leve op til princippet drøftes det om 
princippet skal nedlægges – og indgå i 
ordensrelementet med et punkt om badning og 
idrætstøj. 



 

 

Det besluttes at princippet nedlægges. 
 
Derudover opfordrer skolebestyrelsen til 
badning efter idræt, uden at det påtvinges, og 
at skolen arbejder med kropsbevidsthed også i 
andre fag og situationer. 
 

04 

Regnskab 2023 
 
 

20 
Min 
 

Præsentation af skolens regnskab for 2023 
 
Regnskabet godkendes. 

05 

Budget 2024 
 

30 
Min. 

Præsentation af skolens budget 2024.  
 
På almenområdet planlægges budget 2024 
med et forventet underskud på 5-6%.  
Det forventede underskud skyldes primært 
overførslen af underskud fra 2023 samt 
reguleringer i 2024 som følge af afskaffelsen 
af St. Bededag og OK24. Det er endnu ukendt, 
hvordan OK24 kommer til at påvirke skolens 
økonomi, herunder om budgetrammen vil blive 
justeret senere på året med PL-reguleringer.  
 
Det er indregnet en fuld lejrskole i 8.kl. i 
budgettet, og skolebestyrelsen er enige om at 
prioritere midlerne. Støttefunktioner som 
supplerende dansk og matematik, DSA, AKT, 
holdtimer o.lign. forventes at blive vanskeligt at 
tilbyde i det omfang, der er behov for.  
 
Der planlægges ikke med personalereduktion, 
og skolens samlede opgaver forventes at kunne 
løses inden for de eksisterende 
personaleressourcer. 
 
Budgettet godkendes, med en bemærkning om 
at budgettet skal følges, da der planlægges 
med et underskud, og der er usikkerhed i forhold 
til reguleringer af OK24. 
 

06 

Årsmøde 6.5 
 

40 
min. 

 
Planlægning af teamer til årsmødet. Foreslået 
tema: ”Klassefællesskaber og hvordan kan man 
styrke dem?” – Brian og Anders går forrest i 
planlægning af oplæg.  
 
”Stærke fællesskaber i Hillerød kommune” – 
oplæg med workshops.  



 

 

Jon og Anna afsøger oplægsholdere og vender 
tilbage snarest muligt. 
 
Søren skriver ud til klasserådene med 
forhåndsopfordring til deltagelse den 6/5-24 
 

07 

Meddelelser 
 
Formanden: 
 
Ledelsen: 

 

 
5 
Min. 

 
 
Formanden: dialogmøde 8/3 på rådhuset kl. 
19-21 
Dagsordenen er undervejs.  
 
 
Ledelsen: der kommer 4 børnehaveklasser på 
Hillerødsholmskolen næste skoleår. Klasserne 
fordeler sig med tre klasser på 
Hillerødsholmsallé og en klasse i Gadevang.  

08 

Evt. 
 

 
 

 
5 
Min. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 

 

Pkt. kommende møde:  
- Ministeriets anbefalinger om IT – computer og mobile devices. 
 
Anna og Per melder fra til næste møde. 
 
Opsummering af hvilke handlinger, der skal sættes i værk som opfølgning på 
mødet: 

 


